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Због сумње да је починио кривично дело "трговина утицајем", приведен је градски
већник и функционер СНС Бранислав Качар, потврђено је Јужним вестима.

  

  Према подацима из саопштења Полицијске управе, Качар је осумњичен да је умешан у
намештање тендера за ангажовање портира, чистача и обезбеђења у градској управи,
али и у малверзације у вези са исплатом новца из градског буџета намењеног српотским
клубовима.   

Како се наводи у саопштењу, сумња се да је Качар септембра ове године "утицао" на
службеника градске управе да милион динара намењених подстицају развоја спорта у
"једном нишком Омладинском кошаркашком клубу исплати преко реда", што је овај и
учинио. Ипак, не наводе се имена клубова.
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Постоје основи сумње да је након тога одговорно лице тог омладинског кошаркашког
клуба, уговором о позајмици, 890.000,00 пренело на један рукометни клуб из Ниша, иако
му је била или могла бити позната чињеница да је тај рукометни клуб у непрекидној
блокади рачуна од краја 2014. године - наводи полиција.

  

Иначе, закон забрањује да се новац из градских буџета пребацује спортским клубовима
којима су рачуни блокирани, па је могуће да је овим, уколико су наводи полиције тачни,
заправо заобиђен закон.

  

Због овога је Качару одређено полицијско задржавање до 48 сати, након чега ће бити
саслушан у Основном тужилаштву.

  

  

Из полиције саопштавају да ће кривичне пријаве, осим против Качара, бити поднете и
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против три особе због сумње да су умешани у наведене злоупотребе.

  

Бранислав Качар (27) је члан Градског већа Ниша од јула 2016. године и ресорно је
задужен за спорт и омладину.

  

СНС без коментара на хапшење Качара

  

Повереник нишког одбора Српске напредне странке Звездан Миловановић није желео
да коментарише истрагу против високог функционера те партије и градског већника
Бранислава Качара, који је у уторак ухапшен због сумње да је умешан у корупцију.

  

Уместо коментара Миловановић је "позвао истражне органе да воде истрагу", а додао
да ће евентуалне санкције против Качара зависити од исхода поступка пред
тужилаштвом и судом.

  

“Пустимо истражне органе да воде истрагу. Немам коментар. Једноставно нико није
недодирљив. Држава ради свој посао и рад државних органа је независан и од странке
и од свега” рекао је Миловановић.

  

Миловановић је додао и да ће Качару бити замрзнуте све страначке функције док траје
истрага, не прецизирајући које он функције уопште обавља.

  

Опозиција је због хапшења већника затражила смену комплетне градске власти.

  

Већник Качар је, како пише у званичној биографији, у Српској напредној странци од
2008. године, а један је од познатијих и истакнутијих финкционера СНС у Нишу.

  

Михајловић: Да се побринемо за оне који каљају углед странке
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Недавно је први човек напредњака Александар Вучић најавио да ће рашчистити са
онима који не поштују Статут и не раде по договору, а потпредседница странке Зорана
Михајловић је у Нишу рекла да се о чланству, на седницама Председништва увек
разговара.

  

Ја мислим да је то нормално да увек разговарамо и нађемо начин да најбољи пролазе, а
да они који то нису из било ког разлога или уколико каљају углед странке, да се пре
свега у самој странци о томе побринемо. Странка јесте једна породица, велика је Српска
напредна странка и наравно да увек постоје проблеми, али бих рекла да је много више
оног позитивног и доброг у нашој странци од овог другог - рекла је МИхајловић.

  

Нагласила је и да не постоји седница Председништва, а да се није разговарало о
члановима, чланицама и угледу странке.

  

(Јужне вести)
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